

التاريخ: 2020/12/21 المرجع: 2020/576

المحترمين

السادة/ الملاك والإسطبلات والمدربين والفرسان

السلام عليكم ورحمة الله وبركاته،

<u>الموضوع: التسجيل لسباق قرية بوذيب العالمية للقدرة لمسافة 40 كم تأهيلي و 80 كم تأهيلي بتاريخ 5–</u> 2021/1/6

يهـــديكم اتحـــاد الإمـــارات للفروســـية والســـباق أطيــــب التحيـــة متمنـــين لكـــم دوام التقـــدم والنجــاح، ونــود اعلامكــم بـــأن التســجيل لســباق قر ـية بوذ ـيب العالميــة للقـــدرة لمســافة 40 كــم تـــأهيلي و 80 كـــم تـــأهيلي بتـــاريخ 5–2021/1/6 ســـوف يبـــدأ الســـاعة 12:00 ظهـــر ــيوم الأحـــد الموافــــق 2020/12/27 ظهـــر ــيوم الثلاثـــاء الموافــــق 2020/12/27 كـــما يلى:

الحد الأقصى المسموح به للمشاركة	السباق	التاريخ
200 فارس	40 كم تأهيلي	2021/1/5
100 فارس	80 كم تأهيلي (المجموعة أ)	2021/1/5
100 فارس	80 كم تأهيلي (المجموعة ب)	2021/1/6

علماً أن:

- 1. التسجيل محدد بـــ 4 خيول /اسطبل في سباق 40 كم تأهيلي
- 2. التســـجيل محـــدد بــــــ 4 خيـــول /اســـطبل فـــي ســـباق 80 كـــم تـــأهيلي فـــي كــــلا المجموعتين، والتسجيل مسموح فقط اما فى مجموعة (أ) او مجموعة (ب).
 - 3. الفحص البيطري سوف يكون في نفس يوم السباق (في الصباح)
 - 4. نظام الدفع الالكتروني سوف يطبق على التسجيل لهذه السباقات.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،





Date: 21 December 2020

Ref: 577/2020

To: Owners/Stables/Trainers and Riders

Greetings,

Subject: Registration for the Novice Qualifiers 40 km & 80 km to be held in Bouthib International Endurance Village on 5-6 January 2021.

The UAE Equestrian and Racing Federation extends its greetings and wishes all a successful endurance season. We would like to inform our patrons that registration for **Novice Qualifiers 40 km & 80 km**, scheduled on 5-6 January 2021 at Bouthib International Endurance Village will start at 10 am on Sunday, 26/12/2020 and until 3:00 pm on Tuesday, 29/12/2020:

Date	Ride	Maximum allowed to participate
5/1/2021	Novice Qualifiers 40 km	200 athletes
5/1/2021	Novice Qualifiers 80 km (Group A)	100 athletes
6/1/2021	Novice Qualifiers 80 km (Group B)	100 athletes

- 1. Registration is limited to 4 horses/stable in the Novice Qualifiers 40 km.
- 2. Registration is limited to 4 horses/stable in the Novice Qualifiers 80 km in both groups, Registration is only permitted in either Group A or Group B.
- 3. The Pre-ride inspection will be on the same day of the ride (in the morning)
- 4. The electronic payment system will be applied to the registration of these races.

Thanking you,

Dr. Ghanem Mohammed Al-Hajri Secretary-General